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 BROI.0012.3.3.2018 

 

 

Protokół nr 29/18 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

z dnia  21 maja  2018  roku 

 

 

 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

 

Pan Karol Matusiak Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu dnia 21 maja 

2018 roku o godzinie 9:35
 
otworzył obrady Komisji  Edukacji, Kultury. Powitał członków 

Komisj, Pana Wicestarostę – Marka Jaskulskiego oraz Panią Naczelnik Wydziału Edukacji i 

Spraw Społecznych – Monikę Leśniewską. 

Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

2) Stwierdzenie quorum.  

 

Przewodnicząca Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 

5 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 6 osób stanowi wymagane 

quorum, a zatem obrady są prawomocne.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

 

3) Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie Komisji 

otrzymali porządek obrad. Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad: 
Proponowany porządek obrad:  

1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu nr 28/18 z dnia 16 marca 2018 r.  

5) Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy organów Powiatu Włocławskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, których cele 

statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego na rok 2017”.  

6) Sprawy różne.  

7) Zamknięcie obrad Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne propozycje do porządku obrad? 

Wobec braku innych propozycji. Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem 

porządku obrad, składającego się z 7 punktów porządku obrad i przeprowadził procedurę 

głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 

porządek obrad został przyjęty. 

Proponowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 
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Proponowany porządek obrad:  

1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu nr 28/18 z dnia 16 marca 2018 r.  

5) Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy organów Powiatu Włocławskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, których cele 

statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego na rok 2017”.  

6) Sprawy różne.  

7) Zamknięcie obrad Komisji. 

 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

 

4) Przyjęcie protokołu nr 28/18 z dnia 16 marca 2018 r. 

 

Przewodniczący Komisji  poinformował, iż z ostatniego posiedzenia komisji został 

sporządzony protokół, który był do wglądu w Biurze Rady i Ochrony Informacji. 

Przewodniczący zapytał radnych, czy mają uwagi do przedłożonego protokołu? Uwag nie 

było, dlatego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu 28/18 z dnia 16 marca 2018 roku 

i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za – 5 

Przeciwko – 0  

Wstrzymało się – 0 

Na podstawie przeprowadzonych głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że protokół 

nr 28/18 z dnia 16 marca 2018 roku został przyjęty.  
 

5) Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy organów Powiatu 

Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, których cele statutowe obejmują prowadzenie 

działalności pożytku publicznego na rok 2017”.  

 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że członkowie komisji wraz z zawiadomieniem 

otrzymali Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy organów Powiatu Włocławskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego na rok 2017”.  

Przewodniczący Komisji poprosił Panią Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych  

o przedstawienie tematu. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że zarząd powiatu jest 

zobowiązany ustawa do przedłożenia sprawozdania z realizacji współpracy organów powiatu 

włocławskiego z organizacjami pozarządowymi do końca maja roku następnego po realizacji 

programu. W związku z powyższym takie sprawozdanie zostało przedłożone. Sprawozdanie 

składa się z informacji udzielanych przez Powiatowy Urząd Pracy we Włocławku, Powiatowe 

Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku, SPSPZ we Włocławku, Wydział Inwestycji i 

Rozwoju Starostwa Powiatowego we Włocławku, oraz Wydział Edukacji i Spraw 

Społecznych.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania? 
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Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem Sprawozdania z 

realizacji „Programu współpracy organów Powiatu Włocławskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami, których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, których cele statutowe 

obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego na rok 2017” i przeprowadził 

procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 

przyjęła Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy organów Powiatu Włocławskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego na rok 2017”.  

Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy organów Powiatu Włocławskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego na rok 2017” 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

 

8) Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jakieś sprawy, które 

należałoby poruszyć w tym punkcie obrad? 

Przewodniczący Komisji zapytał  o regulamin dotyczący podziału stypendium? Naczelnik 

zapewniała, że regulamin zostanie uchwalony do końca miesiąca mają, a dyrektorzy szkół w 

czerwcu będą mogli składać wnioski związane z przyznaniem stypendiów poszczególnym 

uczniom. Przewodniczący Komisji zapytał, na jakim to jest etapie, czy rzeczywiście do końca 

czerwca dyrektorzy będą mieli szans na złożenie tych wniosków, aby od nowego roku 

szkolnego od 1 września te stypendia zaczęłyby funkcjonować. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że obecnie 

przygotowywane są dwie uchwały, które były już przedyskutowane z Panią mecenas. Po 

dyskusjach z dyrektorami szkół podjęto decyzję, że wnioski powinny być składane do końca 

września, kiedy są składane wnioski o stypendium Prezesa Rady Ministrów i stypendium 

Marszałka Województwa Kujawsko-Pomorskiego. Dyrektor składając wnioski o stypendia 

miał pewność, że te osoby nie będą się powielały. W zapisie stypendialnym na prośbę 

dyrektorów szkół w regulaminie stypendium jest zapis, ż jeżeli uzyskują stypendium Prezesa 

Rady Ministrów  lub Marszałka Woj. Kujawsko-Pomorskiego to nie powinni równocześnie 

otrzymać stypendium starosty. W ten sposób większa liczba uczniów zostanie objęta 

stypendiami. Są przygotowane dwie uchwały i teoretycznie miały stanąć na zarządzie, ale w 

związku  z tym, że nadzór wojewody uchyla uchwały stypendialne. Naczelnik postanowiła 

przyjrzeć się tematyce stypendiów sportowych. W uchwale dotyczącej uczniów, którzy 

mieszkają na terenie powiatu włocławskiego, aby uhonorować stypendiami starosty 

jednorazowymi w ramach programu wsparcia edukacyjnego. Zapis został przez wydział 

sformułowany również za osiągniecia sportowe. Kika powiatów tego typu uchwały miało 

uchylone przez nadzór Wojewody. Naczelnik zapytała, czy nie stworzyć trzeciej uchwały 

dotyczącej stypendium sportowych? jest Mistrzyni Europy w kingboksingu. Są też inni 

sportowcy, którzy maja duże osiągniecia, ale powiat nie udzielił żadnego wsparcia. Środki 

były zabezpieczone na te stypendia i są w rezerwie. Są dwie uchwały: stypendium starosty 

włocławskiego dla uczniów prowadzonych przez Powiat Włocławski. Po jednym uczniu z 
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każdej szkoły łącznie ze szkołami branżowymi. 300 zł miesięcznie. Jednorazowe wsparcie 

edukacyjne dla uczniów z terenu powiatu włocławskiego. Jednorazowa wypłata 1000 zł dla 5 

wybitnych uczniów, którzy mieszkają na terenie powiatu i mają poświadczenie z urzędu 

gminy, czy miasta zamieszkiwaniu na terenie powiatu. Uchwały są przygotowane  

i sprawdzone przez Panią mecenas. Te stypendia sportowe zachwiały proces legislacyjny, 

ponieważ te stypendia sportowe należałoby wyłączyć z tej uchwały dla uczniów 

zamieszkujących na terenie powiatu włocławskiego.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał, czy to będzie dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych, 

czy dla uczniów gimnazjów też? 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że są to stypendia dla 

uczniów szkół ponadgimnazjalnych dla młodzieży, czyli wyłączane są osoby dorosłe. Tylko i 

wyłącznie uczniowie szkół ponadgimnazjalnych dla młodzieży.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał o minimalne kryteria np.: średnia ocen?  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że 4,75 dla liceów, 4,5 

dla techników, dla szkół branżowych 4,5. Oprócz tego jeszcze inne osiągniecia  naukowe np. 

finalista olimpiady. Zamysł jest taki, żeby wnioski rozpatrywała komisja. Naczelnik, uważa 

że nie ma przeszkód, aby w takiej komisji zasiadał członek Komisji Edukacji, Kultury i 

Sportu.  

Radny Wojciech Rudziński powiedział, że do szkół branżowych uczęszcza słabsza 

młodzież. Średni 4,5 to jest średnia nieosiągalna. Radny zaproponował obniżenie średniej do 

4,0.  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że uczniowie szkół 

zawodowych nie mają możliwości otrzymania żadnego stypendium, a warto, aby uczniowie 

tych szkół mieli taką możliwość. 

Radny Wojciech Rudziński powiedział, że stypendia marszałka przyznawane są w miesiącu 

wrześniu/październiku. Stypendium marszałka i starosty może się zazębiać. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że dyrektorzy 

składając wnioski będą mieli możliwość na poziomie składania wniosków wytypować. 

Stypendium marszałka jest kwestia socjalna. W stypendium starosty kwestia socjalna nie jest 

w ogóle poruszana. Pozostaje tylko kwestia osiągnięć edukacyjnych. Chodzi o uhonorowanie 

uczniów mających wybitne osiągniecia w nauce. 

Przewodniczący Komisji zapytał, kiedy zakończy się procedura uchwalania regulaminu 

dotyczącego stypendiów? Nic nie stoi na przeszkodzie, żeby to zaczęło funkcjonować od 

września tylko trzeba to wcześniej przygotować. Co roku jest przerwa wakacyjna jeśli chodzi 

o obrady sesji i Przewodniczący Komisji i nie chciałby, aby w okresie wakacji była 

zwoływana specjalnie sesja  w tym zakresie. Przewodniczący Komisji  zapytał, czy uda się to 

zrobić przed wakacjami? 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że gdyby nie 

natrafiono na zarzuty wojewody w stosunku do innych powiatów to komisja by nad tym 

debatowała. Naczelnik nie chciałaby, aby żeby ta  uchwała po drodze budziła jakieś 

wątpliwości.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że jeśli stypendium sportowe wywołuje problemy z 

przygotowaniem tej uchwały to może należy przygotować trzy uchwały. Jeśli wojewoda 

uchyli uchwałę to tylko ta jedna, a dwie pozostałe będą funkcjonowały. To nie jest w gestii 

komisji sugerować ile ma być uchwały tylko w gestii wydziału, który odpowiada za te 

uchwały, żeby znów nie spotkać się z uchyleniem tej uchwały.  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych powiedziała, że jej pytanie dotyczyło 

tego, czy komisja jest za tym, aby w programie stypendialnym ująć stypendia sportowe? Jeśli 

nie to są gotowe dwie uchwały i na następnej komisji stają te dwie uchwały.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że takie stypendia powinny być, ponieważ młodzież 

ma osiągniecia nawet na poziomie Europy. Błędem byłoby nieuhonorować tych zawodników, 

którzy reprezentują powiat i Polskę.  
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Radny Wojciech Rudziński powiedziała, że może przy stypendium sportowym dodać 

jeszcze artystyczne. Czasem zdarzają się osoby uzdolnione artystycznie.  

Radny Tomasz  Chymkowski powiedział, że to jest słuszna uwaga. W Brześciu Kuj. jest 

mieszkanka, które jest kilkukrotną mistrzynią Europy w tańcu i ona nie łapie się na żadną 

formę wsparcia. Sukcesy są nie do podważenia. Warto to przemyśleć. Trzeba rozeznać się 

jakie formy funkcjonują w gminach. Nie chodzi o dublowanie pewnych spraw, ale żeby nie 

nakładały się kwestie udzielania tych stypendiów. W Gminie Brześć Kuj. funkcjonuje 

uchwała w zakresie typowo sportowym. Być może w innych gminach też są podobne 

stypendia edukacyjne. Być może warto mieć taką wiedze. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych powiedziała, że wystarczyłoby 

oświadczenie osoby otrzymującej stypendium, że nie pobiera stypendium z innego źródła. To 

wówczas zweryfikuje dane.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są jeszcze pytania? 

Radny Wojciech Rudzińki zapytał, czy w starostwie jest rejestr stowarzyszeń? 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych powiedziała, że funkcjonuje ewidencja 

stowarzyszeń zwykłych.  

Radna Alicja Sadowska powiedział, że w przypadku nagród statutowych i nagród 

artystycznych będzie to poziom ponad powiatowy, czyli wyróżnienie mają miejsce na 

wyższym poziomie i to jest taka istotna sprawa, aby wyróżnić tych najlepszych a 

niewątpliwie taką młodzież mamy.  

Przewodniczący Komisji poprosił Panią Naczelnik, aby na posiedzenia komisji była 

przygotowywana większa ilość materiałów zgodnie  z planem pracy komisji.  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych powiedziała, że jeśli sprawozdanie nie 

musiałby iść na sesje to komisja miałby posiedzenie w późniejszym terminie z pozostałymi 

materiałami.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał, gdzie będzie powiatowe święto sportu? 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych powiedziała, że 6 czerwca w ZS w 

Lubrańcu.  

 

9) Zamkniecie obrad Komisji 

 

Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad dokonał 21 maja 

2018 roku o godzinie 11:35   zamknięcia obrad Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.  

 

    Przewodniczący Komisji  

Edukacji, Kultury i Sportu 

 

           Karol Matusiak 

    

 

 

 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

Marta Szarecka ………………………… 


